
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов  

 

Становище  относно  Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини  

 

Уважаеми ДОЦ. Чобанов,  
 

1.Одобрявам отпускането на допълнителни места за 
есенните класирания, поради голямото социално 
значение на тази услуга, особено за социално слабите 
семейства в София.  
 

2.Считам, че въвеждането на уседналост е 
задължително, но и закъсняло, като това трябва да бъде 
само първа стъпка от цялостно планиране и урегулиране 
на приема. Мисля че Столична община трябва да 
съобрази даваните разрешителни за строеж със 
наличието на детски градини и строежа на нови такива. 
Срещу нашия блок в Младост е строежа на GARANTI 
KOZA- той обхваща цял квартал. Когато стане готов, тук 
ще се нанесат хора, колкото е населението на малък 
град.  
 

- Колко нови градини са предвидени във връзка с този 
строеж?  

- Къде ще ходят на градина децата, живеещи в него?  

-Има ли някакъв ангажимент на инвеститора в тази 
насока?   
 

Отговорът на всички въпроси предполагам е "НЕ"!  
 

Същото важи и за новия "БИЗНЕС ПАРК" отвъд 
Околовръстното, а и за всичко останало в 
София.  Неприетите деца в Младост от 50% скоро ще 
станат 80%, а може би и повече.   



Ако не се напряви цялостна реформа в планирането на София, 
въвеждането на уседналост ще има ефект, но само за първите 

няколко години от въвеждането ѝ.  
 

С уважение: Мая Узунова  

 


